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Protokół Nr XXIV/08 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 30 czerwca 2008 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 30 czerwca 2008 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 30 czerwca 2008 roku o godzinie 18.15.  
W XXIV sesji Rady Miejskiej udział wzięło 12 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Krystyna Lew;  
• Skarbnik Gminy Czempiń – Agata Cichocka - Augustyniak; 
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Przedstawiciel Posterunku Policji w Czempiniu – sierŜ. szt. Michał Brzozowski;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 30 czerwca 2008 
roku o godzinie 17.00 otworzył XXIV sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na sekretarza obrad XXIV sesji powołała radną ElŜbietę Grygier, która 
wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: 11 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radną ElŜbietę Grygier.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XXIV sesji. Do przedłoŜonego 
porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz odczytał wniosek 
Burmistrz Gminy Czempiń z dnia 25 czerwca 2008 roku w sprawie wprowadzenia do 
porządku obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu punktu: „Podjęcie uchwały                   
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                         
i specjalistyczne usługi opiekuńcze” w punkcie 8 a porządku obrad. 
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz odczytał wniosek 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 czerwca 2008 roku w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu punktu: 
„Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Czempiniu” w punkcie 8 b porządku obrad. 
Wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: jednogłośnie wprowadziła 
do porządku obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu punkt 8a: „Podj ęcie 
uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze”.  
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: jednogłośnie wprowadziła 
do porządku obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu punkt 8b: „Podj ęcie 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Czempiniu”. 
 

Po dokonaniu powyŜszej zmiany porządek obrad przedstawiał się w sposób następujący:  
1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów XXII i XXIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 

Czempiń na 2008 rok.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. /„Opracowanie 

dokumentacji i budowa sali widowiskowo – sportowej przy Gimnazjum w Borowie”/. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia umorzonej części poŜyczki                                

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                    

w Piechaninie dla działek o nr 123/2 i 126.  
8a. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze.  
8b.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Czempiniu. 
9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym.  
10. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                     

w okresie międzysesyjnym.  
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
12. Wolne głosy i wnioski.  
13. Zakończenie sesji.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: jednogłośnie przyjęła 
powyŜszy porządek obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 

Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się z protokołami z XXII i XXIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu               
i uznał, Ŝe są one zgodne z przebiegiem sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych jednogłośnie przyjęła 
protokoły z XXII odbytej w dniu 30 maja 2008 roku i XXIII odbytej w dniu 14 
czerwca 2008 roku sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
 

Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosił radny Wojciech Adamski w sprawie udzielenia odpowiedzi na 
pytanie, kto ze strony gminy nadzoruje projektowanie inwestycji na terenie gminy, za zmiany 
dokonywane w projektach, których w wielu przypadkach moŜna było uniknąć. Radny 
Wojciech Adamski pytał, czy brano pod uwagę wykorzystanie istniejącego w ulicy 
śeromskiego rurociągu, jak równieŜ, czy była moŜliwość zastosowania w ulicy Gruszkowej 
tańszych rur aniŜeli te, których uŜywa się podczas realizowanej inwestycji.  
 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2008 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę 
Cichocką – Augustyniak uwag nie wniesiono. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXIV/139/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 czerwca 2008 
roku zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2008 rok przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń 
Agatę Cichocką – Augustyniak. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. /„Opracowanie 
dokumentacji i budowa sali widowiskowo – sportowej przy Gimnazjum w Borowie”/ 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz przypomniał, Ŝe 
Rada Miejska w Czempiniu podczas poprzedniej sesji podejmowała uchwałę w tej samej 
sprawie, jednakŜe kwota kredytu opiewała na 2.850.000 zł. Radny Krzysztof Sankiewicz 
wskazał, Ŝe firma wykonująca zadanie nie jest w stanie wydatkować tak duŜej kwoty do 
końca roku 2008, zatem naleŜy zmniejszyć kwotę tegoŜ kredytu i zaciągać kolejny kredyt na 
wykonanie dalszej części zadania w 2009 roku.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXIV/140/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 czerwca 2008 
roku zmieniającą uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
/„Opracowanie dokumentacji i budowa sali widowiskowo – sportowej przy 
Gimnazjum w Borowie”/ przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik 
Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie przeznaczenia umorzonej części poŜyczki                                
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę 
Lew uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXIV/141/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 czerwca 2008 
roku w sprawie przeznaczenia umorzonej części poŜyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu przedstawioną 
wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 8 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                    
w Piechaninie dla działek o nr 123/2 i 126 przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Urzędu Gminy w Czempiniu Romana 
Skrzypczaka: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz uzupełnił 
informację, iŜ plan został przygotowany na koszt właściciela działek, których dotyczy.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXIV/142/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 czerwca 2008 
roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                         
w Piechaninie dla działek o nr 123/2 i 126 przedstawioną wraz z uzasadnieniem 
przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Urzędu Gminy w Czempiniu 
Romana Skrzypczaka 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 8a porządku obrad:  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe z dniem 1 czerwca 2008 
roku stanowisko Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej po przejściu na emeryturę 
dotychczasowego kierownika Bernarda Fligiera, objęła Pani Zdzisława Lehmann.  
 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Czempiniu Zdzisława Lehmann poinformowała, 
Ŝe do roku 1996 była pracownikiem Ośrodka Pomocy Społecznej w Czempiniu, następnie 
pracowała w Ośrodku Pomocy Społecznej w Poznaniu, Wojewódzkim Szpitalu 
Neuropsychiatrycznym w Kościanie, tworzyła Ośrodek Wsparcia dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi w Kościanie, działa równieŜ od kilkunastu lat jako społeczny kurator sądowy 
na terenie gminy Czempiń.  
 
Do projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze przedstawionej przez Kierownik 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Czempiniu Zdzisławę Lehmann uwag nie wniesiono.  
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXIV/143/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 czerwca 2008 
roku w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze przedstawioną przez Kierownik 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Czempiniu Zdzisławę Lehmann. 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 8b porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Piotra Wojciechowskiego uwag nie 
wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: 11 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę Nr 
XXIV/144/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 30 czerwca 2008 roku                        
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Czempiniu przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Piotra Wojciechowskiego. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 9 porządku obrad:  
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załącznik nr 
10 do niniejszego protokołu: 
 
Radna ElŜbieta Grygier  poprosiła o szersze omówienie punktu 30 sprawozdania: „Spotkanie 
z Prezesem Aquanetu w sprawie organizacji spotkania z Radnymi.    
  
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe spotkanie było wynikiem interpelacji 
złoŜonej przez radnego Macieja Głochowiaka, w której wskazano na zasadność takiego 
spotkania celem omówienia propozycji przystąpienia gminy Czempiń do spółki Aquanet. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe po potwierdzeniu przez Prezesa 
Aquanetu terminu spotkania, zostanie ono zorganizowane w ciągu dwóch najbliŜszych 
tygodni.   
 
Do punktu 10 porządku obrad:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe  
w okresie międzysesyjnym: 

1. w kaŜdą środę tygodnia pełnił dyŜur w Urzędzie Gminy w Czempiniu;  
2. uczestniczył w: 

• uroczystej sesji Rady Miejskiej Śmigla;  
• w dniu 1 czerwca w Festynie na Osiedlu Nr 4 w Czempiniu;  
• uroczystej sesji Rady Miejskiej Kościana; 
• Powiatowych Zwodach StraŜackich DruŜyn MłodzieŜowych w Czaczu;  
• wizycie Delegacji Węgierskiej w gminie Czempiń;  
• uroczystej sesji Rady Miejskiej w Czempiniu; 
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• w obchodach 45 rocznicy Kapłaństwa i 30 – rocznicy posługi w Parafii                           
w Czempiniu Księdza Czesława Wojciechowskiego;  

• Walnym Zgromadzeniu Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości                         
w Kościanie;      

• zakończeniach roku szkolnego w Gimnazjum w Borowie i Szkole Podstawowej         
w Starym Gołębinie;  

• sesji Rady Powiatu Kościańskiego; 
• I letnim Turnieju Samorządowców w boule w Śmiglu;  
• Turnieju w Boule w Czempiniu; 

3. wpłynęły pisma: 
• Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Poznaniu z dnia 16 czerwca 2008 

roku przekazujące skargę Pana Andrzeja Brygiera na bezczynność Urzędu Gminy 
w Czempiniu z dnia 12 czerwca 2008 roku – załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu; 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz 
poinformował, Ŝe zwrócił się do Burmistrz Gminy Czempiń o przedłoŜenie do 
wglądu dokumentacji w tej sprawie znajdującej się w Urzędzie Gminy                          
w Czempiniu oraz wskazał, Ŝe sprawa zostanie przekazana do rozpatrzenia przez 
Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Czempiniu;   

• Informacja o stanie zaawansowania inwestycji w 2008 roku – stan na dzień 30 
czerwca 2008 roku – załącznik nr 12 do niniejszego protokołu;  

• pismo Prezesa Uczniowskiego Klubu Sportowego „AS” w sprawie 
wydzierŜawienia gruntu – załącznik nr 13 do niniejszego protokołu;  

• pismo Prezesa Stowarzyszenia Sportów Walki „SKORPION” w sprawie 
uhonorowania wyróŜniających się zawodników klubu – załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu; Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe nagrody te 
zostaną wręczone podczas sesji z okazji Dnia Niepodległości w listopadzie tego 
roku.  

 
Do punktu 11 porządku obrad:  

 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelację 
radnego Wojciecha Adamskiego wskazując, Ŝe inwestycje z ramienia Urzędu Gminy                     
w Czempiniu nadzoruje Referat Inwestycji i Infrastruktury Technicznej. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew poprosiła o udzielenie odpowiedzi na kolejne pytania przez Inspektora 
Nadzoru Budowlanego Zbigniewa Grabowskiego.   
 
Inspektor Nadzoru Budowlanego Zbigniew Grabowski wyjaśnił, Ŝe rurociąg znajdujący się 
w ulicy śeromskiego w Czempiniu zostanie uzbrojony i będzie eksploatowany. Pan Zbigniew 
Grabowski wskazał, Ŝe w ulicy Gruszkowej projektant przewidział trzy kolizje, których nie 
sposób było uniknąć, poniewaŜ przewody telekomunikacyjne nie mogą znajdować się pod 
pasem jezdni i naleŜy je przełoŜyć. Zbigniew Grabowski przyznał, Ŝe fakt wystąpienia tych 
kolizji spowoduje wzrost kosztów inwestycji. Zbigniew Grabowski w odpowiedzi na kwestię 
zastosowanych podczas inwestycji rur, wskazał, Ŝe wykonawca wybrał najbardziej optymalne 
rury, których wymaga zastosowanie na głębokości zaledwie półtora metra. Zbigniew 
Grabowski wskazał, Ŝe zastosowanie rur z innego materiału mogłoby spowodować szybszą 
erozję materiałów, tymczasem zastosowany obecnie materiał jest wytrzymały.  
 



 7 

Radny Wojciech Adamski zauwaŜył, Ŝe podczas projektowania inwestycji powinno się 
przedstawiać roŜne warianty moŜliwe do zastosowania, wówczas pracownicy merytorycznie 
oceniali by je i dokonywali odpowiedniego wyboru.  
 
W odpowiedzi na pytania radnego Włodzimierza Kuciaka, kto jest odpowiedzialny za 
nanoszenia na mapy sytuacyjne zamontowanych na danym terenie mediów, Inspektor 
Nadzoru Budowlanego Zbigniew Grabowski wskazał, Ŝe jest to obowiązek wykonawcy 
inwestycji.  
 
Do punktu 12 porządku obrad:  
 
W wolnych głosach i wnioskach:  
 
Radny Aleksander Wieliński poprosił o wyjaśnienie – w związku z otrzymanym protokołem 
z dnia 13 czerwca 2008 roku z przeglądu zarwanych studzienek kanalizacyjnych na ulicy 
Prusa, w którym czytamy, Ŝe koszt naprawy studzienek wyniesie około 2 500 zł, czy koszty te 
są faktycznie tak wysokie.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe odpowiedzi udzieli na piśmie.     

 
Radny Włodzimierz Kuciak poprosił o informację, czy planuje się dokonanie oczyszczenia 
studzienek kanalizacji burzowej, które wymagają odszlamienia. 
 
Do punktu 13 porządku obrad:  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął 
posiedzenie. 
 
 
Protokołował:                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej  
Inspektor                                                                                            w Czempiniu  
mgr M. Głucha                                                                           /-/ Krzysztof Sankiewicz  
 
      
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


